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خبر

صنف آجیل و خشکبار هم
 به گروه شغلی)۱( اضافه شد

طبق اعلام اتاق اصناف رسته صنفی آجیل و خشکبار به بند۷ 
گروه  شغلی یک، )مراکز تولید، نگهداری، توزیع و فروش 
محصولات غذایی و خدمات وابسته( اضافه شد و فعالیت 
این رسته صنفی در تمامی شهرستان ها با وضعیت قرمز، 

نارنجی و زرد بلامانع است.
که  گفته  ایران  اصناف  اتاق  رئیس  ممبینی-  سعید 
فهرست  بازبینی  برای  ایران  اصناف  اتاق  پیگیری های 
و  سلامت  محور  دو  اولویت  اساس  بر  شغلی  گروه های 

ضرورت فعالیت مشاغل صنفی در جامعه انجام می شود.
دو روز پیش هم صنف دارندگان قنادی-شیرینی فروشی و 
کافه قنادی دراولویت گروه شغلی یک قرار گرفت و اعلام 
شد که فعالان صنف مذکور مشروط بر عدم پذیرش حضوری 
توزیع  و  تهیه  مراکز  در محل می توانند همچون  مشتری 
و عرضه مواد غذایی آماده و بیرون بر در مناطق قرمز نیز 

فعالیت کنند.
مواد  »تأمین کنندگان  شامل  رسته  چهار  هم  پیش تر 
شیمیایی جهت عرضه مواد ضدعفونی و نیاز کارخانجات 
مختلف«،  صنایع  و  آزمایشگاه ها  بیمارستان ها،  دارویی، 
»عرضه کنندگان ابزار و یراق مشتمل بر تامین کنندگان مواد 
و مصالح ایزوگام، قطعات پمب و ابزار مورد نیاز صنایع«، 
یدکی  لوازم  و  قطعات  کنندگان  عرضه  و  »فروشندگان 
کشاورزی« و »مواد اولیه کشاورزی، باغبانی و دامداری« به 

گروه شغلی یک اضافه شده بود.
فروشگاه های  شامل  نیز  یک  شغلی  گروه  صنوف  سایر 
زنجیره ای، سوپرمارکت ها، میوه فروشی ها و سبزی فروشی ها، 
میادین میوه و تره بار؛ مراکز تولید، نگهداری، توزیع و فروش 
محصولات غذایی و خدمات وابسته، مراکز تولید و عرضه 
نانوایی(؛  فراورده های  نانوایی)تولید  و  لبنی  های  فرآورده 
داروخانه ها، مراکز و فروشگاه های دامپزشکی، پخش دارو، 
توزیع  و  تولید  تهیه،  مراکز  سنتی؛  داروهای  و  عطاری 
مواد غذایی آماده و بیرون بر، خدمات اپراتورهای ارتباطی، 
از  اعم  اینترنتی  الکترونیک، شرکت های خدمات  خدمات 
تأمین کنندگان اینترنت، فروشگاه های اینترنتی و شرکت های 
خدمات مبتنی بر اینترنت؛ تعمیرگاه های انواع خودرو و لوازم 
خانگی، الکتریکی و الکترونیکی؛ فروشگاه های انواع قطعات 
و لوازم یدکی؛  فروشگاه های انواع مصالح ساختمانی و 
آهن آلات، کارگاه های صنعتی)مانند جوشکاری و تراشکاری 
و مشابه آن(، چاپخانه، خشکشویی، سازندگان و فروشندگان 

عینک است.
ملی  آخرین تصمیمات ستاد  اساس  بر  که  است  گفتنی 
مقابله با کرونا در شهرهای قرمز فقط گروه شغلی یک و در 
شهرهای نارنجی از جمله تهران گروه شغلی یک و دو مجاز 

به فعالیت هستند.
پاساژها،  خرید،  مراکز  شامل  شغلی۲  گروه  جزو  اصناف 
مال های فروش غیرموادغذایی، مراکز تهیه و طبخ غذا با 
میوه  آب  خانگی،  لوازم  فروش  مراکز  مشتری،  پذیرش 
فروش  بازار  مردانه،  آرایشگاه های  فروشی ها،  بستنی  و 
خودرو، فرش و موکت فروشی ها، خدمات چاپ دیجیتال، 
اسباب  فروشی ها،  کادویی  ساختمان،  داخلی  تزیینات 
پوشاک،  خرده فروشی  و  عمده فروشی  فروشی ها،  بازی 
پارچه فروشی ها، پرده سراها، مراکز فروش مبلمان، کیف و 
کفش، مراکز فروش لوازم التحریر، خیاطی و خرازی، آتلیه و 
عکاسی ها، مشاوران املاک و فروشگاه های لوازم آرایشی و 

بهداشتی است.
تفریحی  مراکز  بوستان ها،  شامل  و۴  گروه های۳  مشاغل 
و  پذیرایی  تالارهای  کودک،  مهدهای  مشابه،  مشاغل  و 
رستوران ها )شامل بیرون بر نمی شود(، آرایشگاه های زنانه و 
سالن های زیبائی، موزه ها، سینماها و تئاترها، استخرهای 
چایخانه ها  برخورد،  پر  ورزشی  باشگاه های  و  سرپوشیده 
ورزشی  باشگاه های  دخانی،  مواد  عرضه  با  قهوه خانه ها  و 
و  وحش  باغ  کشتی،  جمله  از  پربرخورد  ورزش های  و 
شهربازی، مراکز آبی، استخر سرپوشیده، باشگاه های ورزشی 

سالنی است. 

اصناف

طبق بررسی هایی که داشته ایم، هیچگونه ترال فانوس ماهیان 
در سطح دریا از ابتدای آذرماه انجام نشده و با مصوبه کارگروه 
ساماندهی صید ترال مبنی بر توقف این نوع صید، صید 
فانوس ماهیان ممنوع و این مصوبه با همکاری سازمان 

شیلات کشور اجرایی شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، سمیه رفیعی- رئیس فراکسیون 
محیط زیست مجلس شورای اسلامی با اشاره به آخرین 
مذکور  کارگروه  مصوبه  اجرای  برای  شده  انجام  اقدامات 
در راستای ممنوعیت دو ساله صید ترال اظهار کرد: طبق 
ترال  هیچگونه  داشته ایم،  که  نظارت هایی  و  بررسی ها 
انجام  امسال  آذر  ابتدای  از  دریا  فانوس ماهیان در سطح 
نشده است و با مصوبه کارگروه ساماندهی صید ترال مبنی 
بر توقف این نوع صید، صید فانوس ماهیان ممنوع و این 
مصوبه با همکاری سازمان شیلات کشور اجرایی شده است. 
وی با تأکید بر اینکه سایر ترال ها در خلیج فارس مشغول 
فعالیت هستند و مانعی برای آنها وجود ندارد، گفت: اما 

از ابتدای آذر امسال، ترال فانوس ماهی ها انجام نمی شود.

رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس ادامه داد: ما در 
بازدیدی که از منطقه برای اجرایی شدن مصوبه داشتیم، 
تا حدودی شاهد اجرای ضوابط آن بودیم، درحال حاضر نیز 
طبق آماری که  براساس برآوردها و نظارت ها کسب کرده ایم، 
سازمان شیلات هم به ترال داران برای صید فانوس ماهی ها 
اجازه نداده که در دریا حضور داشته باشند و آن را ممنوع 

اعلام کرده است.
ترال داران  برای  شده  ایجاد  مشکلات  به  اشاره  با  رفیعی 
و صیادان بومی منطقه پس از مصوبه کارگروه مبنی بر 
ممنوعیت دو ساله صید، افزود: برای  حمایت از ترال داران 
بومی استانی که شغل شان از قدیم به صورت اجدادی صید 
بوده و از سال ها پیش نیز با کمک شیلات، تسهیلاتی را 
حاضر  حال  در  و  کرده اند  دریافت  سرمایه گذاری  جهت 
فعالیت شان متوقف شده، در بودجه سال آینده پیشنهاد 
داده ایم که سازمان شیلات ردیف بودجه ای داشته باشد 
که بتواند از آنها حمایت کند. وی همچنین به جزئیاتی 
از جدیدترین اقدام فراکسیون محیط زیست مجلس برای 
حمایت از تحقیقات در زمینه آیش دریا اشاره و تأکید کرد: 
برای آیش دریا نیز پیشنهاد داده ایم که ردیف مشخصی در 
بودجه سال آینده داشته باشد که اعتبارات آن به موسسه 
تحقیقاتی علوم شیلاتی تعلق گیرد تا این موسسه بتواند 

آیش را انجام دهد.
رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس ادامه داد: موضوع 
تحقیقات در زمینه آیش دریا را در بودجه سال 1400 مدنظر 
قرار داده ایم، اگر مشکل در مدت دو سال توقف صید ترال 

این  نشود،  برطرف  دریا  آیش  منظور  به  فانوس ماهیان 
رفیعی  می  یابد.  ادامه  دریا  آیش  و  تحقیقات  برای  روند 
همچنین با انتقاد از سازمان شیلات برای پرداخت نکردن 
حق عضویت ایران در اتحادیه بین المللی IOTC گفت: اگر 
این حق عضویت پرداخت شود، ترال ها می توانند بر روی 
اقیانوس هند فعالیت شان را ادامه دهند. وی با تأکید بر 
اینکه مشکلات ایجاد شده از ناحیه صید ترال فانوس ماهیان 
در خلیج فارس، ان شاء الله امسال با اقدامات و نظارت های 
صورت گرفته و مستمر حل و فصل می شود، اظهار کرد: در 
قانون برنامه هفتم توسعه نیز برنامه ریزی کرده ایم تا اعداد 
و ارقام در جهت حمایت از تحقیقات به منظور آیش دریا 
واقعی باشد تا بتوانیم شاهد اقدامات مؤثری در این حوزه 

در بلندمدت باشیم.
رئیس فراکسیون محیط زیست مجلس اضافه کرد: باید 
تحقیقات برای آیش دریای خلیج فارس در جهت سنجش 
میزان ظرفیت دریا انجام شود، باید ببینیم که دریا تا چه 
بر همین  دارد،  را  آینده  برای سال های  توان صید  میزان 
اساس، لازم است که در قانون برنامه هفتم براساس همین 
واقعیت ها که مبتنی بر تحقیقات علمی است، تصمیم گیری 

و برنامه ریزی کنیم.
رفیعی خاطرنشان کرد: در حال حاضر نمی دانیم که وضعیت 
توان دریا برای صید چگونه است، به همین دلیل طبق 
مصوبه کارگروه ساماندهی صید ترال، مهلت دو ساله ای برای 
توقف این نوع صید به منظور آیش دریا را تصویب کردیم تا 

میزان توان دریا در این مدت سنجیده شود.

حرف اول

از ابتدای آذر؛ 

اجرای ممنوعیت صید ترال فانوس ماهیان

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید وحید فیاض منش  را گرامی می دارد

در آستانه فرارسیدن شب یلدا، رئیس پلیس فتای تهران 
بزرگ هشدارهایی را در این خصوص به شهروندان و به 

ویژه کاربران فضای مجازی ارائه کرد.
سرهنگ داوود معظمی گودرزی با اشاره به نزدیکی به 
ایام شب یلدا و توصیه به شهروندان برای عدم برگزاری 
دورهمی های خانوادگی در این شب گفت: امسال توصیه 
شده که سنت شب یلدا از طریق فضای مجازی انجام 
دورهمی های  در  ویروس  این  دوباره  از شیوع  تا  شود 
خانوادگی جلوگیری شود، اما لازم است که کاربران نکاتی 
را در خصوص استفاده از این فضا و همچنین به طورکلی 
در مورد شب یلدا رعایت کنند. وی با اشاره به احتمال 
تشکیل گروه هایی برای تبریک یلدا در پیام رسان ها و 
شبکه های اجتماعی گفت: کاربران حتما توجه داشته 
باشند که وقتی وارد یک گروه می شوند نسبت به آن و 
اعضایش شناخت کافی داشته باشند ، بعضا ممکن است 
افراد سودجو اقدام به تشکیل گروه هایی کرده و سپس 
از اطلاعات به اشتراک گذاری شده در آن سوء استفاده 
کنند. به گفته وی، همچنین قبل از به اشتراک گذاری 

انتشار اطلاعات  از  ابتدا فکر کنید و  هرنوع محتوایی 
خصوصی خود پرهیز کنید. گاهی ممکن است افراد غیر 

به طوراتفاقی از سوی مدیرگروه به جمع اضافه شوند.
معظمی گودرزی در مورد پیام هایی که برای تبریک 
شب یلدا ارسال می شود هم اظهارکرد: گاهی دیده شده 
که پیام هایی که حاوی لینک های ناشناس است برای 
کاربران ارسال شده و از آنان خواسته می شود با کلیک 
روی لینک مذکور پیام شب یلدا را مشاهده کنند که در 
برخی از این موارد این پیام ها شامل تصاویر متحرک 
برای تبریک است. اما ممکن است گاهی نیز سودجویان 
با ایجاد لینک های آلوده به بدافزار یا ویروس، تلفن همراه 
یا رایانه را آلوده کنند، از این رو توصیه ما به کاربران 
فضای مجازی این است که از بازکردن هرنوع لینک 
ناشناسی خودداری کنند. وی به احتمال کلاهبرداری 
از شهروندان در پوشش تخفیف های شب یلدا، بسته 
اشاره   ... و  یلدا  شب  قرعه کشی  یلدا،  شب  اینترنت 
کرد و گفت: برخی از افراد سودجو ممکن است برخی 
از اقلام مرتبط با شب یلدا را با قیمتی بسیار پایین 

آگهی کنند. یا هرنوع جنس و کالای دیگر را تحت عنوان 
حراج یلدا تبلیغ کنند که در این خصوص لازم است 
که کاربران حتما از سایت های معتبر و مجاز خریداری 
کنند. همچنین در صورت سفارش کالا بهتر است که 
تسویه حساب را در محل و پس از رویت و اطمینان از 
اصالت کالای سفارش داده شده انجام دهند. به گفته 
رییس پلیس فتای تهران بزرگ، در مواردی دیده شده 
که کلاهبرداران و افراد سودجو به بهانه برنده شدن در 
قرعه کشی، فروش بسته اینترنت ویژه، تخفیف و ... اقدام 
به سوءاستفاده از اطلاعات کارت بانکی کاربران کرده یا 
حتی از اطلاعات هویتی آنان سوء استفاده می کنند که 
در این خصوص لازم است شهروندان هوشیار باشند. وی 
در مورد کلاهبرداری به بهانه بسته های اینترنت و... نیز 
گفت: هرنوع تخفیفی که باید از سوی اپراتورهای تلفن 
همراه یا شرکت های خدمات دهنده اینترنت ارائه شود، 
طبیعتا باید در سایت آنها یا رسانه های رسمی اطلاع 
رسانی شده باشد. بنابراین شهروندان در این مورد نیز باید 

حتما با هوشیاری عمل کنند.

سخنگوی وزارت بهداشت با اشاره به اولویت بندی های 
صورت گرفته برای واکسیناسیون کرونا در کشور گفت: 
البته هنوز واکسن های در دسترس و قابل توزیع توسط 
سازوکار بین المللی کوواکس اعلام نشده است، اما 
همه تلاش وزارت بهداشت و مجموعه دولت این است 

که واکسن های تأیید شده وارد کشور شوند.
دکتر سیما سادات لاری درباره آخرین وضعیت خرید 
اقدامات  گفت:  کشور،  جمعیت  برای  کرونا  واکسن 
کامل  پشتیبانی  با  و  بهداشت  وزارت  در  هماهنگ 
دولت، رییس جمهوری و معاون اول رییس جمهوری 

و با مشارکت فعال وزارت امور خارجه، بانک مرکزی، 
سازمان برنامه و بودجه، سایر نهادهای ذی ربط و نیز 
انجام  حال  در  کرونا  واکسن  انتقال  برای  راه  وزارت 
است. وی افزود: البته هنوز واکسن های در دسترس و 
قابل توزیع توسط سازوکار بین المللی کوواکس اعلام 
نشده است. در عین حال سیاست های اولویت گذاری 
گروه های مختلف در معرض خطر، برای تزریق واکسن 
کرونا تنظیم و پس از نهایی شدن توسط وزیر بهداشت 
ابلاغ خواهد شد. لاری با بیان اینکه در حال حاضر 
چشم انداز روشن تری برای دسترسی به واکسن های 

کووید۱۹ ایجاد شده است، ادامه داد: اما باید با پیگیری 
ویژه و استمرار حمایت دولت و نهادهای ذ ی ربط و 
صبر و دقت لازم به همه ابعاد موضوع، اقدامات به 
سرانجام برسد. باید توجه کرد که حتی بعد از دسترسی 
عمومی  بهداشت  اقدامات  تداوم  واکسن،  به  کافی 

ضروری است.
سخنگوی وزارت بهداشت تأکید کرد: دولت و رئیس 
جمهوری در این زمینه حمایت های کامل انجام داده اند 
و همه تلاش وزارت بهداشت و مجموعه دولت بر این 

است که واکسن های تأیید شده وارد کشور شود.

در شب یلدا مراقب سوءاستفاده گران باشید

تلاش دولت برای انتقال واکسن کرونا به کشور

در شهر
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جامعه

۶ اثر طبیعی و ناملموس قزوین
 در انتظار ثبت ملی

معاون میراث فرهنگی استان قزوین گفت: در راستای حفاظت 
و نگهداری از آثار ارزشمند تاریخی- فرهنگی سه اثر طبیعی و 

سه اثر ناملموس قزوین در فهرست آثار ملی ثبت می شوند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی میراث 
فرهنگی استان قزوین، احسان نورانی با اشاره به ثبت ملی 
آثار تاریخی استان قزوین گفت: پرونده ثبتی سه اثر ناملموس 
محمد  عنوان  با  ناملموس  میراث  حاملان  شامل  استان 
بخشی نیا پیشکسوت تعزیه، مهارت ساخت عروسک الولک 

و مهارت نگارگری مکتب قزوین در انتظار ثبت ملی هستند.
وی افزود: ساخت عروسک یکی از مهارت های در معرض 
فراموشی است که ساخت آن در روستاهای الولک و اردبیلک 
رواج دارد. این سه اثر پس از بررسی و آماده سازی توسط 
کارشناسان حوزه ثبت اداره کل جهت تأیید به شورای ثبت 
وزارتخانه میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی ارسال 

شده و روند ثبت این آثار در حال انجام است.
معاون میراث فرهنگی استان قزوین اظهار کرد: همچنین 
پرونده سه اثر طبیعی استان شامل سرچشمه و درخت گردوی 
کهن سال خارود واقع در منطقه الموت غربی و چنار کهن سال 
نصیرآباد منطقه طارم سفلی نیز بررسی و ارسال شده، هم 

اکنون نیز در انتظار ثبت ملی هستند.
۱۲اثر  کنون  تا  جاری  سال  ابتدای  از  شد:  یادآور  نورانی 
تاریخی، طبیعی و ناملموس استان در فهرست آثار ملی به 

ثبت رسیده است.

جشنواره سفره سالم یلدایی
 در مازندران برگزار می شود

آموزش و پرورش مازندران از برگزاری جشنواره مجازی شب 
یلدا با شعار »سفره سالم یلدایی،همراه با نشاط و پویایی« 

خبر داد.
اداره اطلاع رسانی و  از  به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
اساس  بر  مازندران،  پرورش  و  آموزش  عمومی  روابط 
شیوه نامه جشنواره شب یلدای آموزش و پرورش تمامی 
دانش آموزان مقاطع مختلف تحصیلی، معلمان و آموزگاران 
و  مسئولان  کارشناس  سلامت،  مراقبین  بدنی،  تربیت 
کارشناسان سلامت و تربیت بدنی ادارات تابعه و آموزگاران 

پایه می توانند شرکت کنند.
عکس،  فیلم،  یلدایی،  سالم  سفره  جشنواره  محورهای 
موشن گرافی و انیمیشن است و هر یک از شرکت کنندگان 

فقط مجاز به ارائه اثر در یک محور است.
شرکت کنندگان باید توجه داشته باشند که در تهیه فیلم و 
عکس تناسب محتوا با موضوعات جشنواره، حداکثر زمان 

ضبط فیلم تا سه دقیقه را رعایت کنند.
همچنین ضروری است که فیلم ارسالی از قابلیت اجرایی در 

نرم افزار برنامه های واتس اپ و شبکه شاد برخوردار باشد.
رعایت تمامی شئونات اسلامی و اخلاقی در تهیه فیلم و 
عکس  الزامی است و در صورت نیاز از موسیقی های مجاز 

کلامی و غیرکلامی استقاده شود.
پیشنهادی  موضوعات  پرورش  و  آموزش  اعلام  اساس  بر 
جشنواره، تغذیه سالم در شب یلدا)در راستای اهداف پروژه 
کوچ(، آشنایی و معرفی بازی های بومی و محلی استان ویژه 
شب یلدا و همچنین » نه به دورهمی« یلدایی و رعایت 

پروتکل های بهداشتی است
متقاضیان شرکت در این جشنواره باید آثار خود را حداکثر 
موبایل  شماره  به  روزشنبه- ۶دی ماه  اداری  وقت  پایان  تا 

۰۹۱۱۳۵۴۱۰۱۴ از طریق برنامه واتس اپ ارسال کنند.
علاوه بر اینکه به نفرات برتر هر یک از رشته های جشنواره 
هدایایی به رسم یادبود تعلق می گیرد، آثار ارسالی برتر هر رشته 

در شبکه شاد استان بارگذاری خواهد شود .
استان مازندران ۵۰۸هزار دانش آموز دارد که در چهارهزار و 
۶۰۰مدرسه تحصیل می کنند و امسال به دلیل شیوع ویروس 

کرونا تحصیل دانش آموزان در فضای مجازی خواهد بود.

استان ها

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »علی منصوری«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

»البرز« چه خبر؟

سرپرست پلیس فتای استان البرزگفت: هرگونه تبلیغ و 
فروش دارو و واکسن از طریق فضای مجازی جرم بوده و 

با متخلفان این حوزه برخورد قانونی خواهد شد.
اشاره  با  جلیلیان  رسول  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
به اینکه بستر فضای مجازی برای سوءاستفاده گران 
محیطی مناسب است، گفت: کلاهبرداران در شرایط 
متخلف به فکر پیاده کردن شگرد و راه های گوناگون برای 
خالی کردن جیب مردم هستند بنابراین توصیه می شود 
مردم برای فعالیت در بستر مجازی آگاهی کافی را 

داشته باشند.
جلیلیان با بیان اینکه شیوع بیماری کرونا یکی از شرایط 
برای استفاده کلاهبرداران بستر مجازی بود، ادامه داد: 
نوبت به واکسن کرونا رسیده است و برخی در بستر 

مجازی مدعی داشتن واکسن و فروش آن هستند.
وی اظهار کرد: این اتفاق به دنبال انتشار اخبار واردات 
واکسن کرونا به کشور بود که تبلیغات گسترده ای با 
موضوع فروش آن در فضای مجازی به ویژه در شبکه های 
اجتماعی نظیر اینستاگرام از سوی کلاهبرداران اینترنتی 

انجام شده است.
این مقام مسئول فروش و توزیع واکسن را تنها از 

مسیر مجموعه وزارت بهداشت میسر خواند و ادامه داد: 
هرگونه تبلیغ و فروش دارو و واکسن از طریق فضای 
مجازی جرم بوده و با متخلفان این حوزه برخورد قانونی 

خواهد شد.
سرپرست پلیس فتا استان البرز به شهروندان توصیه 
کرد: به هیچ وجه به صفحه های تقلبی اعتماد نکرده و از 

قرار دادن اطلاعات بانکی شان در اختیار گردانندگان این 
صفحات پرهیز کنند.

این مقام انتظامی در پایان خاطرنشان کرد: شهروندان 
عزیز می توانند برای اطلاع از آخرین شگردهای کلاهبردان 
اینترنتی و همچنین اعلام موارد مشکوک به سایت 

پلیس فتا به آدرس ww.cyberpolice.ir مراجعه کنند.

گول فروشندگان واکسن کرونا را نخورید

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز با بیان 
اینکه به خاطر دورهمی در شب یلدا، این همه زحمت و 
مجاهدت کادر درمانی را به هدر ندهیم، افزود: برگزاری 
مراسم شب یلدای مجازی احترام به سلامت جامعه 

است.
نورمحمد فردی در جلسه شورای اطلاع استان اظهار 
بر  اطلاعات  و  اخبار  نقش  و  جایگاه  امروزه  کرد: 
های  دستگاه  راستا  این  در  نیست.  پوشیده  کسی 
فرهنگی، اصحاب رسانه و فضای مجازی در خصوص 
وظایف  موقع  به  و  شفاف  و  دقیق  اطلاع رسانی 

سنگینی به عهده دارد.
معاون استاندار البرز با بیان اینکه امسال شب یلدا را 
متناسب با پروتکل های کرونایی متفاوت برگزار کنیم، 
افزود: در هفته گذشته در اکثر شاخص ها روند کاهشی 
در استان داشتیم که حاصل همکاری مردم و همراهی 

مسئولان و همکاران کادر درمان است.
فردی گفت: هرچند شرایط ما در برخی شهرستان ها در 
وضعیت نارنجی است و اگر مراعات و پروتکل ها صورت 
نگیرد فاصله بین نارنجی و قرمز بسیار شکننده و زود 

گذر می شود.
معاون استاندار گفت: چنانچه رعایت پروتکل ها صورت 

نگیرد باید منتظر افزایش تعداد بیماران باشیم.
خواست  استان  مطبوعات  و  رسانه  اصحاب  از  وی 
در انعکاس اخبار صحیح و تنویر افکار و اغنای افکار 
عمومی نهایت دقت و همکاری را داشته باشند تا مورد 

سوءاستفاده رسانه های معاند قرار نگیرند.
فردی با بیان اینکه اطلاع رسانی با موضوعیت رصد دقیق 
اخبار مختلف در حوزه مطبوعات و رسانه و فضای مجازی 
باید رصد شود، افزود: دامن زدن به شایعات و پخش 
اخبار غیرموثق که از نظر روانی جامعه را تحت تأثیر قرار 
می دهد از سوی دستگاه های مربوطه شناسایی شود. وی 
افزود: باید به جایگاه، نقش و اهمیت اطلاع رسانی توجه 

داشته باشیم و امروزه نقش قلم و بیان رسا کمتر از 
ادوات جنگی نیست، همانطور که می دانید امروز دنیا 
دهکده ای بیش نیست و حتی کوچکتر از یک دهکده 
است زیرا اگر خبری در دهکده ای پیش آید مدتی طول 
می کشد تا به آخرین خانه روستایی برسد، ولی اگر امروز 
در شاخ افریقا حادثه یا خبری پیش آید به صورت آنلاین 

و آنی تمام دنیا را پوشش می دهد.
معاون استاندار البرز گفت: از مردم فهیم انتظار می رود 
تنها اخبار را از درگاه های خبری مجاز و خبرگزاری های 
در  افزود:  وی  کنند.  پیگیری  مجوز  دارای  و  رسمی 
این راستا شورای اطلاع رسانی استان باید کلیه اخبار 
و  پایش و هدایت کند  و  را رصد  استان  اطلاعات  و 
واقعیات آن را طوری که اتفاق می افتد به صورت شفاف 

اطلاع رسانی کند.
رئیس شورای اطلاع رسانی استان تصریح کرد: اگر ما 
واقعیات را برای مردم عزیزمان خوب و دقیق و به موقع 
واقع  اخبار خلاف  است  ممکن  نکنیم  رسانی  اطلاع 
منتشر شود و مردم سردرگم شوند. وی در پایان گفت: 
شهرستان چهارباغ؛ با پیگیری های ویژه استاندار محترم 
با تشکیل شهرستان چهارباغ هم اکنون استان البرز دارای 
هفت شهرستان است که این ظرفیت خوبی است که 

باید استفاده و بهره برداری گردد.

»نورمحمدی« مطرح کرد:

یلدای مجازی احترام به سلامت جامعه

سخنگوی ستاد کرونای دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: 
اگر مردم به نسبت به رعایت پروتکل های بهداشتی بی 
تفاوت باشند، ممکن است این شب یلدا آخرین شب 
یلدایی باشد که برخی از افراد مسن فامیل تجربه می کنند.
مهرداد بابایی با اشاره به اینکه البرز درحال حاضر در شرایط 
شکننده ای از لحاظ شیوع کرونا قرار دارد، اظهار کرد: با 
توجه به قرار گرفتن در فصل سرد سال، شاهد بسته شدن 
در و پنجره ها هستیم که این امر فضای مناسبی برای 

شیوع کرونا ایجاد می کند.
وی ادامه داد: با بسته شدن در و پنجره ها میزان تهویه 
هوا به میزان قابل توجهی کاهش می یابد به همین دلیل 
مردم باید بیش از پیش در فضاهای بسته پروتکل های 

بهداشتی را رعایت کنند.
وی با تأکید بر اینکه مردم در شب یلدا باید در خانه 

بمانند، توضیح داد: نگرانی فعلی ما دورهمی مردم در 
طولانی ترین شب سال است که ممکن است باعث 

بازگشت سیر صعودی ابتلا به کرونا شود.
وی اضافه کرد: مردم در این شب اغلب به دیدار بزرگترها 
و افراد مسن فامیل می روند که همین امر خطرات جدی 

برای سلامت این عزیزان در پی دارد.
رعایت  به  نسبت  به  مردم  اگر  کرد:  تأکید  بابایی 
پروتکل های بهداشتی بی تفاوت باشند، ممکن است این 
شب یلدا آخرین شب یلدایی باشد که برخی از افراد مسن 

فامیل تجربه می کنند.
این مسئول تاکید کرد: فراموش نکنیم با توجه به اینکه 
مردم در این شب در فضای بسته و با تهویه نامناسب دور 
هم جمع می شوند، حتی اگر ماسک هم استفاده کنند، 
اگر به مدت طولانی کنارهم جمع شوند، اگر فردی ناقل 

باشد احتمال انتقال ویروس به آن ها وجود دارد.
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی البرز گفت: مهمترین 
عامل ایجاد موج سوم شیوع کرونا دورهمی های مردم 
بوده به همین دلیل نباید اجازه دهیم این اتفاق دوباره 

تکرار شود.
وی در پاسخ به اینکه آیا وضعیت اعمال محدودیت برای 
شب یلدا مشخص شده، گفت: هنوز دستوری از ستاد کرونا 
ابلاغ نشده و پیشنهاداتی در خصوص اعمال محدودیت از 
ساعت شش عصر و حتی تعطیلی شنبه و یکشنبه ارائه 

شده که در صورت نهایی شدن ابلاغ می شود.
بابایی تأکید کرد: درحال حاضر وضعیت تعداد فوتی های 
ناشی از ابتلا به کرونا در استان ثابت است و امیدواریم 
با همکاری مردم به زودی شاهد به صفر رسیدن تعداد 

فوتی های ناشی از شیوع کرونا در استان باشیم.

شرایط کرونا در البرز شکننده است
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »رهنورد زریاب« 
- نویسنده فقید - را گرامی می دارد

شهری

مسیبی خبر داد؛

آغاز تعریض و ایمن سازی جاده »حلقه دره« 

»بضاعتی پور« خبر داد:

هیچ درختی در پردیس کشاورزی دانشگاه تهران
 قطع نشده است

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج از آغاز 
تعریض و ایمن سازی جاده منتهی به حلقه دره خبر 
داد و گفت: این مهم به دستور شهردار کرج کلید 

خورده است.
اعلام  با  مسیبی  محمد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
خبر آغاز طرح تعریض جاده حلقه دره، گفت: طی چند 
مرحله بازدید شهردار کرج از مرکز دفن و پردازش حلقه 
دره مقرر شد تعریض جاده منتهی به حلقه دره و اصلاح 
پیچ های خطرناک این مسیر با هماهنگی معاونت 
فنی و عمرانی شهرداری کرج در دستور کار قرار گرفته 

و مقدمات اجرایی آن هرچه سریع تر آغاز شود.
او گفت: پیش بینی احداث ساختمان جدید نگهبانی 

با  آن  و جایگزینی  دره  ابتدای مسیر جاده حلقه  در 
ساختمان قدیمی در مرحله ی اجراست که با احداث 
آن و همچنین اجرای طرح تعریض جاده حلقه دره 
از  زباله  حمل  خودروهای  ورود  در  بیشتری  نظارت 

ابتدای مسیر صورت پذیرد.
رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج با اشاره 
به روند پیشرفت فیزیکی پروژه ها در سایت حلقه دره، 
در  با حضور  اجرایی  و  فنی  حوزه های  عوامل  گفت: 
سایت حلقه دره و نظارت مستمر بر احساس مسئولیت 
بیشتر نسبت به اجرای دقیق پروژه ها و رفع نواقص 
موجود، روند اجرایی پروژه ها را تسریع بخشیده و تا 

پایان دی ماه نسبت به بهره برداری آن اقدام کنند.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
پردیس  در  درختی  هیچ  گفت:  کرج  شهرداری 

کشاورزی دانشگاه تهران قطع نشده است.
پور  بضاعتی  پیمان  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
با بیان اینکه هیچ درختی از جنگل دست کاشت 
نشده،  قطع  طبیعی  منابع  و  کشاورزی  پردیس 
اظهار کرد: با توجه اخبار منتشر شده در خصوص 
قطع چندین اصله درخت سرو نقره ای در جنگل سرو 
سیمین پردیس کشاورزی دانشگاه تهران موضوع در 

دستور کار قرار گرفت.
او گفت: با استعلام از اداره کل هواشناسی استان و 
بازدید میدانی از این جنگل دست کاشت، مشخص 
شد تعدادی از درختان بر اثر طوفان ۱۷ اردیبهشت از 

نیمه قطع شده و یا ریشه کن شده اند.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
با  مشترک  بازدید  در  داد:  توضیح  کرج  شهرداری 
رئیس پردیس، هیچ آثاری از قطع عمدی درختان 
مشاهده نشده و باید گفت تعارضات پیش آمده سوء 

تفاهم بوده است.
این  مسئولان  اگر  البته  کرد:  اضافه  پور  بضاعتی 
دانشگاه بعد از وقوع طوفان در کنار اطلاع رسانی 
به منابع طبیعی و جهاد کشاورزی اتفاق موضوع را 
به شهرداری هم گزارش می کردند این سوء تفاهم 

پیش نمی آمد.
نگهداری  و  حفظ  جهت  کرج  شهرداری  گفت:  او 
درختان این دانشگاه آماده همکاری است و بنا شده 
در قالب طرحی مشترک نسبت به جایگزینی درختان 

قطع شده و احیای درختان آسیب دیده اقدام کند.

گزارش

رویکردهای جدید شهرسازی در جهان معطوف به توسعه ی 
پایدار در حوزه ی حمل و نقل است؛ حوزه ای که مسئولان و 
برنامه ریزان شهری با توجه به گسترش روزافزون جمعیت شهرها، 

ناگزیر به توجه ویژه به آن هستند. 
هرچند بسیاری از تلاش ها به توسعه ی حمل ونقل معطوف 
است اما خروجی آن در شهرهایی که مدام در حال جا دادن 
جمعیت مازاد بر ظرفیت در خود هستند، چندان مطلوب به 

نظر نمی رسد.
در عصری که متهم ردیف اول تولید بیش از 70 درصد کل 
جهان  شهرهای  گلخانه ای،  گازهای  انتشار  و  انرژی  مصرف 
هستند، ضرورت بالایی برای نوآوری در سیستم های تولید و 
مصرف برای حفظ یا بهبود کیفیت زندگی عمومی وجود دارد 
و اینجاست که نقش اصلی حمل ونقل در تهدید حوزه  محیط 
زیست نمایان می شود. چرا که از بین تمام پارامترهایی که به 
محیط زیست ضربه های اساسی وارد می کنند، رشد انفجاری 
جمعیت در شهرها و استفاده  رو به رشد از خودرو، سهم عمده ای 

را در آلودگی به خود اختصاص داده است.
به  معطوف  پایدارِ  توسعه   حوزه   در  جهانی  تجارب  به  اگر 
حمل ونقل نگاهی بیاندازیم متوجه می شویم که انسان محور 
بودن شهرها یکی از مهم ترین اهدافی است که طی دهه  گذشته 
توسط برنامه ریزان و طراحان شهری پیش گرفته شده است. 
هدف مهمی که البته در کشور ما ایران، در دوران مدرنیته به قول 

بهرام شیردل؛ معمار برجسته، بد فهمیده شده بود.
بهرام شیردل با اشاره به موضوع حمل ونقل در تهران گفته است 
که در این شهر وسایل نقلیه، شهروند درجه یک به شمار می روند 

و انسان ها شهروند درجه دو. 
شیردل در یادداشتی با عنوان »سنت، مدرنیته و معماری قرن 
21« می گوید: »آن چه در بد فهمیده شدن مدرنیته در ایران اتفاق 
افتاده تنها در جنبه های تکنولوژیک معماری آن نبود. در تمامی 
ساختارها ما با بحران ناشی از ترجمه محض روبه رو بودیم. 
به طور مثال زمانی که من به تهران نگاه می کنم به این فکر 
می کنم که چگونه ساختار یک شهر با جمعیتی در حدود دو 
میلیون نفر به یک شهر ده میلیونی تبدیل شده است. با ابزارهای 
ترجمه فضاهای شهری مدرنیته ما فقط توانسته ایم شهری را 
ایجاد کنیم که توسعه آن فقط بر اساس سیستم حمل ونقل 
تعریف شد، یعنی شهری با مراکز متعدد که دائما مابین مراکز 
در تردد هستیم. زمینه تصویری تهران مملو از پل های ترافیکی 
است و تعداد بیشماری ماشین. در این ترجمان وسایل نقلیه 
شهروندهای درجه یک به شمار می روند و انسان ها شهروند درجه 
دو، در صورتی که زمینه تصویری شهرهایی مثل پاریس و یا 
نیویورک ساختارهای شهری متفاوتی دارند که مملو از صداهایی 

است که هم از گذشته و هم از حال و هم از آینده اند.«
حال این موضوع، داستان شهرهای امروزی است به خصوص 
کلانشهرهایی مانند کرج که به نظر می رسد راهِ بیراهه تهران را 

در پیش گرفته است.
در ادبیات حوزه های فلسفی و معرفتی و در حوزه های شهرسازی 
و معماری، »انسان محوری« به تحولاتی مربوط می شود که بعد 
از دوره  رنسانس به طور مشخص در کشورهای اروپایی اتفاق 
افتاد به این معنی که نگاه انسان به جهان آفرینش و در مقیاسی 
کوچک تر حوزه های زندگی روزمره شهری و بیشتر معطوف بر 

حوزه ی اجتماعی در قالب انسان محوری بازتعریف می شد.
این دیدگاه کم کم به طراحی و برنامه ریزی شهری نیز منتقل 
شد؛ یعنی توجه به ویژگی های روحی انسان در جهت ارتقای 

کیفیت زندگی او در شهرها.

با این توضیحات، شهر انسان محور نیز یکی از مهم ترین اهدافی 
است که در توسعه  شتابزده  زندگی کنونی مد نظر متخصصان 

شهری است. 
شهر انسان محور شهری است که تمام پارامترهای انسان مدارانه 
را در خود لحاظ کرده باشد؛ مفهومی که از شهرهای کنونی که در 
سیطره خودرو قرار دارد، بسیار فاصله دارد. این در حالی است که 
هدف اولیه  پیدایش شهرها، ایجاد فضاهایی برای بهبود کیفیت 

زندگی انسان ها بوده است. 
حمل ونقل انسان محور و توجه به »انسان« به عنوان شهروند 
درجه یک، فرهنگ سازی غنی و مستمری می طلبد. مدل های 
حمل ونقل پاک مانند دوچرخه نیاز به زیرساخت هایی دارد که 
متاسفانه کرج از فقدان آن رنج می برد و اگر هم مسیرهای 
پیاده یا پیاده راه  یا حتی مسیرهای دوچرخه سواری در دستور کار 
مدیریت شهری وجود دارد، به نظر نگارنده باید فرهنگ استفاده 

از این مدل ها بسیار پیش تر از این، میان مردم ترویج می شد.
ابعاد  شامل  اصلی  بُعد  سه  دارای  حمل ونقل  پایدار  توسعه  
اجتماعی، اقتصادی و زیست محیطی است و اگر این سه بُعد 
با یکدیگر هماهنگی کامل نداشته باشند، نتیجه اش برای شهر 

مطلوبیت ایده آل را نخواهد داشت.
کافی ست به تجارب تهران در این زمینه نگاه کنیم؛ کمپین های 
دوچرخه سواری، کمپین های سه شنبه های بدون خودرو که البته 
به سایر شهرها نیز تسری یافته است، آیا آن طور که انتظار 
می رفت از حجم سایر سفرها با مد های حمل ونقلی که به محیط 

زیست ضرر و زیان فراوان وارد می کند، کاسته است؟
اساسی  چالش  حمل ونقل  حوزه   می دهد  نشان  موارد  این 
شهرهای امروز است که نیاز است با رویکردی کاملا بلندمدت به 
کنترل و رفع معضلات ناشی از آن پرداخت چرا که اگر هم چنان 
روند کنونی را در این حوزه ادامه دهیم، در سال های آتی با 

مشکلات اساسی تری روبه رو خواهیم شد.
بُعد اجتماعی، اقتصادی و زیست محیطی  توجه به هر سه 
یعنی  گیرد،  قرار  توجه  مورد  باید  پاک  حمل ونقل  حوزه   در 
فرهنگ سازی و در نظر گرفتن تبعات اجتماعی، صرفه اقتصادیِ 
این نوع مدل ها و هم چنین  مهم تر از همه اثرات زیست محیطیِ 

مهمی که بر شهر خواهد داشت.
در  که  اقداماتی  از  کدام یک  که  اینجاست  نهایی  پرسش  و 
شهرهای کشور به ویژه کلانشهرهای چون کرج تاکنون صورت 
گرفته هر سه بُعد را به خوبی مد نظر قرار داده است؟ آیا اگر میان 
مردم برویم و از آن ها نظرسنجی کنیم، موفقیت  همان طرح های 

جسته و گریخته از سوی آنان تایید خواهد شد؟

به بهانه روز حمل ونقل؛

آیا می توان به داشتن شهرهای انسان محور امیدوار بود؟

امیررضا کاظمینی

  مدیر روابط عمومی سازمان 
نظام مهندسی ساختمان استان البرز
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم اسکله خلیج The Dock of the Bay اثری تحسین شده از خواننده مطرح 
 Otis Redding است. اوتیس ردینگ Otis Redding موسیقی سول، اوتیس ردینگ
)با نام کامل اوتیس ری ردینگ جونیور Otis Ray Redding Jr.( خواننده، ترانه سرا، 
تهیه کننده و استعدادیاب آمریکایی است. این هنرمند به عنوان پادشاه سول 
شناخته می شود که در طول دوران کوتاه فعالیتش تأثیری ماندگار بر موسیقی 
دوران خود و پس از خود نهاد. او درجوانی و در سن ۲۶سالگی از دنیا رفت، 
اما تأثیری که بر موسیقی عامه پسند نهاد تا به امروز پابرجا است. اسکله خلیج 
هفتمین آلبوم استودیویی این هنرمند است که یک سال پس از مرگ او منتشر 
شد. این آلبوم مجموعه ای از تک آهنگ ها و قطعات جانبی است که در سال۱۹۶۵ 
ساخته شد و پس از مرگ اوتیس ردینگ ارائه شد. از این آلبوم می توان به عنوان 
بهترین اثر او یاد کرد که همچنان و پس از گذشت سال ها جذاب و شنیدنی است. 
قطعه نشسته در اسکله خلیج )Sittin' On( The Dock of the Bay محبوب ترین 
ساخته او است که از آن می توان به عنوان یکی از برترین قطعات تاریخ موسیقی 
سول نیز یاد کرد. این آلبوم از بدو انتشار تا به امروز همواره مورد ستایش قرار گرفته 
است و امتیازات بسیار خوبی کسب کرده است و از حیث فروش نیز موفق بود و 
صدرنشین جدول بیلبورد و بریتانیا شد. مجله رولینگ استون این آلبوم را در رده 

۱۶۱ در میان ۵۰۰ آلبوم برتر تاریخ جای داده است.

The Dock of the Bay
::  اوتیس ردینگ   :: 

اسب وحشی شاید برای خیلی ها بهترین فیلم سال بود؛ چرا که این فیلم از روی 
ظاهر و لایه های رویی هیچگاه قرار نیست حس خوبی را به مخاطب انتقال دهد، 
اما بدون اینکه حتی متوجه آن بشویم، آن حس خوب به بیننده تزریق می شد. 
این فیلم راجع به حس انسان دوستانه ای است که شاید در وجود خیلی ها امروز 
وجود ندارد و »لورا د کلرمون«، کارگردان جوان فرانسوی به خوبی آن را به تصویر 
می کشد. فیلم راجع به یک زندانی است که نقش او را »ماتیاس اسخونارتس« 
ایفا می کند؛ او در زندان مربی تربیت اسب است و در بین کارهای روزمره اش او با 
یک اسب وحشی رو به رو می شود که رویارویی او با این اسب و ارتباط زیرپوستی 
که با یکدیگر برقرار می کنند دقیقا همان حس انسان دوستانه ای است که امروزه 
در سینمای هالیوود و پاپ کرنی جایش را گم کرده است. شاید همین فیلم ها 
هستند که تلنگری دوباره به این سبک و سیاق کارگردانی و فیلمنامه نویسی 
می زنند. اگر تا به امروز فیلم »اسب وحشی« را ندیده اید، توصیه می کنیم که حتما 
به این فیلم جذاب فرانسوی فرصت بدهید تا با یکی از درام های جذاب سال۲۰۱۹ 
آشنا شوید و هم چنین اهمیت و تفاوت سینمای فرانسه با دیگر کشورها را متوجه 
شوید. اگر قراربود این فیلم در ایران فیلم برداری شود، از آنجا که این فیلم در یک 
زندان جریان دارد و این زندان در کنار بیابانی بزرگ قرار گرفته؛ بهتر است که در 

یکی از زندان های بیابانی کشور مثل زندان دیزل آباد کرمانشاه فیلم برداری شود.

The Mustang-موستانگ
::   لورا در کلرمون   ::

کتاب زندگی، به معنی واقعیِ کلمه نوشته ی زکریا بَرتِ است که توسط آرمین 
فیروزگاه ترجمه شده است این کتاب نوشته ای کوتاه از زکریا بَرتِ پیرامون معنی 
واقعی زندگی است. معمولا به ما گفته می شود که در لحظه زندگی کنیم و از همه 
چیز بیشترین استفاده را ببریم. اما این به چه معناست؟ زندگی برای هر فرد معنی 
متمایزی دارد: ورزش کردن، تماشای سریالِ مورد علاقه، یا حتی خوردن یک غذای 
دلچسب. همۀ این مثال ها ممکن است در یک بازۀ کوتاه رضایت بخش باشند، 
اما مفهوم واقعی زندگی نیستند. زندگی یعنی تسلسل این لحظه ها؛ یعنی همهٔ 
مسیر زندگی را بنگریم و انتخاب کنیم که فرد تأثیر گذاری باشیم. زکریا برت در این 
کتاب برای ما شرح می دهد که زندگی کردن به معنای تمام و کمالِ آن یعنی عشق 

ورزیدن و پرهیز از نفرت. یعنی مرهم بودن به جای زخم زدن.
بخشی از کتاب زندگی، به معنی واقعیِ کلمه

زندگی یعنی استفاده از لحظه لحظهٔ زندگی تا چراغِ راهی باشی برای کسی و نه 
اینکه دلخوش باشی به تاریکی. زندگی در این معنا یعنی زمان را در راه برطرف 
کردن نارسایی های خودمان خرج کنیم، نه اینکه همیشه در پی عیب جویی از 
اطرافیانمان باشیم. آنگاه می توان با عشق به دیگران یاری رساند. جدای از اینکه 
مذهبی هستیم یا نه، بهتر است در هر کاری که اقدام می کنیم، ردپای آن را بر 

نسل های آینده درنظر بگیریم.

زندگی، به معنی واقعیِ کلمه- زکریا بَرتِ
::  ترجمه: آرمین فیروزگاه  ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »کیم کی دوک« 

- فیلم ساز فقید - را گرامی می دارد

جهان سینما

»شوالیه تاریکی« و »شرک« به فهرست فیلم های 
ملی آمریکا رفتند

»گریس«،  »شرک«،  تاریکی«،  »شوالیه 
»برادران بلوز« و »زنبق های مزرعه« از جمله 
فیلم هایی هستند که به فهرست فیلم های 

ملی آمریکا افزوده شدند.

گی یرمو دل تورو تولید »کوچه کابوس« را به 
پایان برد

تولید فیلم »کوچه کابوس« گی یرمو دل 
تورو که در ماه مارس به دنبال شیوع کرونا 
متوقف شد و از ماه سپتامبر ادامه یافت، 

به پایان رسید.

جایزه جشنواره برزیلی به »برزخ« رسید
جایزه    Alter do Chão برزیلی   جشنواره 
داستانی  »فیلم  عنوان  با  فیلم  بهترین 
»برزخ«  کوتاه  فیلم  به  را  شبه واقعی« 

ساخته قصیده گلمکانی اهداء کرد.

اعلام آخرین مهلت شرکت در بخش مسابقه 
تبلیغات »فجر۳۹«

متقاضیان شرکت در بخش مسابقه تبلیغات 
سینمای ایران سی و نهمین جشنواره فیلم 
فجر تا پایان آذر فرصت دارند تا آثار خود را در 

سایت جشنواره بارگذاری کنند.

۳۰ آذر آخرین فرصت برای متقاضیان تسهیلات 
حمایتی سینما اعلام شد

متقاضیان اعطای تسهیلات حمایتی قرض 
الحسنه ویژه کسب و کارها و فعالان بخش 
سینمایی و سمعی بصری تا ۳۰آذرماه فرصت 

ثبت نام دارند.

نمایش »تن ها« روایتی از اسارت ۱۰۰نفر از رزمندگان ایرانی و 
زندانی کردن همه آن ها در یک اتاق ۱۲متری توسط نیروهای 
بعثی است که در هفدهمین جشنواره سراسری تئاتر مقاومت 
حضور دارد. هفدهمین جشنواره سراسری تئاتر مقاومت از 
۲۵آذر تا ۲دی ماه۹۹ به صورت مجازی برگزار می شود. نمایش 
تن ها به نویسندگی و کارگردانی علیرضا معروفی، در این دوره 

از جشنواره تئاتر مقاومت حضور دارد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، نویسنده و کارگردان 
این اثر، درباره شرح ماجرای نمایش تن ها می گوید: نمایشنامه 
تن ها با اقتباس از کتاب »سرباز کوچک امام«، تألیف فاطمه 
دوست  کامی نوشته شده است. این کتاب شرح خاطرات 
اسارت  به  که  است  رزمنده ای ۱۳ساله  طحانیان،  مهدی 
نیروهای بعثی درآمده. در بخشی از این کتاب، طحانیان 
بازگو می کند که عراقی ها، صد نفر از اسیران ایرانی را در اتاقی 
۱۲متری زندانی کرده بودند آن هم در حالی که بسیاری از آن ها 
زخمی و مجروح بودند. این موضوع آن قدر برای من دردناک و 
عجیب بود که تصمیم گرفتم نمایشنامه ای با همین مضمون 
بنویسم و تن ها، نمایشی از آن اتاق ترسناک است. البته برای 
اینکه بتوانیم روی صحنه اجرا کنیم، اتاق را در ابعاد یک در 

یک و تعداد اسرا را ۸نفر در نظر گرفتیم.

۳ ماه تمرین مداوم تئاتر با ماسک

علیرضا معروفی با اشاره به دوران سخت تئاتری ها با وجود 
کرونا، ادامه می دهد: اوایل شهریور ماه سال جاری، وقتی 
نتایج بازخوانی جشنواره تئاتر مقاومت اعلام شد و نام 
نمایش تن ها در میان پذیرفته شدگان بود، تصمیم گرفتیم 
هرطور شده تمرین هایمان را برای اجرا آغاز کنیم. برگزاری 
تمرین ها در شرایط فعلی ریسک بالایی دارد که ما این خطر 
را پذیرفتیم و قرار شد با ماسک سر صحنه حضور پیدا کنیم. 
مدت کوتاهی از آغاز تمرین ها گذشته بود که تمام مراکز 

فرهنگی در کرج تعطیل اعلام شد و ما مجبور شدیم گروه 
را برای تمرین به تهران انتقال بدهیم تا نمایش مان تعطیل 
نشود. پس از سه ماه تمرین مداوم، در نهایت در سالن 
چهارسو مجموعه تئاتر شهر، تن ها را روی صحنه بردیم 
که خدا را شکر پس از اعلام نتایج داوری، بازخورد خوبی 
دریافت کردیم. وی همچنین می افزاید: با تصمیم ستاد 
اجرایی جشنواره و بنا به مصلحت و شرایط خاص کشور، 
مقرر شده است که بخشی از این جشنواره به صورت زنده و 
آنلاین اجرا شود. در همین راستا، نمایش  تن ها به عنوان 
نماینده استان البرز، روزچهارشنبه- ۲۶آذر به صورت آنلاین از 

سایت تیوال اکران خواهد شد.

دستمزد یک میلیون تومانی برای ۱۸نفر

این نویسنده و کارگردان البرزی با بیان اینکه تن ها هزینه 
زیادی دارد و دلیل آن هم وجود بازیگران متعدد است، 
می گوید: ما در این نمایش ۱۰نفر بازیگر داریم و هشت نفر 
هم به عنوان عوامل اجرایی، در روند کار حضور دارند. فارغ 
از هزینه لباس، صحنه، نور، ایاب و ذهاب و... تأمین حقوق 
همین تعداد نفرات هم برای من مشکل است. جشنواره 
هم تا سقف ۲۰میلیون تومان امکان حمایت دارد که اگر 
این مبلغ برای ما تامین شود، باز هم کفاف هزینه های 
سه ماه تمرین ما را نخواهد داد. برای همین هم به اداره 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز نامه ای نوشتم و 
خواستم به ما که به عنوان نماینده استان در این جشنوراه 
حضور داریم، تسهیلاتی اختصاص بدهند. معروفی ادامه 
می دهد: ابتدا با درخواستم موافقت شد و قول مساعدت 
گرفتیم. من و گروهم، خوشحال و امیدوار به این کمک 
بودیم اما در کمال ناباوری مشخص شد که اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی استان البرز، مبلغ یک میلیون تومان را به 
عنوان کمک مالی برای مجموعه ما در نظر گرفته است که 

بیشتر شبیه به یک شوخی بود. این مبلغ حتی هزینه سه 
ماه رفت و آمد یک نفر از اعضای گروه از کرج تا تهران هم 
نمی شود. من چطور باید دستمزد ۱۸نفر از عوامل گروه را با 

یک میلیون تومان پرداخت کنم؟!

ما سرباز فرهنگ و هنر کشور هستیم

معروفی با انتقاد از نادیده گرفتن گروه های هنری توسط 
سازمان های مربوطه، اظهار می کند: وقتی دیدیم که مبلغ در 
نظر گرفته شده، کاری برایمان پیش نمی برد، از گرفتن همان 
مبلغ ناچیز هم صرف نظر کردیم. با امید حمایت به سازمان 
فرهنگی شهرداری کرج هم نامه ای نوشتیم اما تا این لحظه از 
حمایت های آنان هم خبری نشده است. مدیران استان به این 
نکته دقت نکرده اند که ۱۸نفر به عنوان سرباز فرهنگی کشور، 
سه ماه با مشقت و خطرهایی که وجود داشت، روی صحنه 
رفتند و تمرین کردند تا ماجرایی را از دوران دفاع مقدس 
روایت کنند. واقعا آیا این کار ارزشمند و درخور توجه نیست؟ 
ای کاش مدیران راه دیگری را غیر از پرداخت یک میلیون 
تومان برای حمایت از ما انتخاب می کردند تا شاید عزت نفس 
ما هنرمندان لطمه نخورد. کارگردان و نویسنده نمایش تن ها 
در پایان می گوید: با تمام مشکلات و سختی هایی که پشت 
سر گذاشتیم و افقی که پیش روی ما قرار دارد، حالا من 
به عنوان یکی از اعضای گروه نمایش تن ها، حس می کنم 
یکی از آن هشت نفری هستم که در یک اتاق یک در یک 
گرفتار شده و چاره ای جز تحمل ندارد چرا که برای وطن باید 
فداکاری کرد. آن ها برای حفظ خاک جنگیدند، حالا ما برای 
حفظ فرهنگ و یاد آن ها مقاومت می کنیم. گفتنی است؛ 
محمدجوادحشمی  پور،  امیررضاحشمی  احمدی،  کیوان 
پور، امیر ارسلان خالویی، فردین شاه حسینی، هادی شیخ 
الاسلامی، حسین عارف، آرمان میرزایی، حامد نساج بخارایی، 

محمد نیازی در نمایش تن ها ایفای نقش می کنند.

نمایش

»نویسنده و کارگردان البرزی«:  

ما تن دادیم تا وطن بماند 
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »مسعود حاجی رسولی«
 - پیشکسوت فقید بوکس - را گرامی می دارد

ورزشی

ر تو پ و تو

در روز دوم رقابت های والیبال نشسته گروه B؛

مس شهربابک همچنان روی نوار پیروزی 

در دومین روز از بیست و یکمین دوره مسابقات لیگ 
مس  تیم  کشور،  های  باشگاه  نشسته  والیبال  برتر 
شهربابک  با خوش اقبالی موفق شد از سد تیم ذوب 

آهن اصفهان بگذرد و همچنان روی نوار پیروزی باشد.
جوانان کم تجربه ذوب آهن بعد از واگذاری دو دست 
نمایش  به  با  و  کردند  باور  را  تازه خود  دوم  و  اول 
گذاشتن یک بازی جذاب و دیدنی و ایجاد ۶ امتیاز 
پیشتاز دست سوم در مقابل حریف قدر مس شهر 
بابک کرمان بودند اما کم تجربگی و جوانانی سبب 
گردید تا در امتیاز ۲۴ تن به تساوی بدهند. اما با 
درخشش محمد خطیب باتجربه، محمد رضا سبحانی 
و مسعود امامی در دست سوم با حسب ۳۶ بر ۳۵ به 

برتری دست پیدا کردند.
جوانان ذوب آهن تا رسیدن به پختگی کامل و کسب 
تجربه لازم تا حدی فاصله دارند تا یک تیم قدرتمند را 
تشکیل دهند. جدال تماشایی دو تیم ذوب آهن و مس 
شهربابک کرمان در دست سوم که به واقع از جذابیت 
فوق العاده ای برخوردار بود و دو تیم پا به پای هم پیکار 
جانانه ای را به نمایش گذاشتند تا امتیاز ۳۴ با نتیجه 
مساوی ادامه داشت که سرانجام دفاع عالی روی تور و 
کسب امتیاز از سرویس سبز پوشان ذوب اهن دست 

سوم به سود ذوب آهن اصفهان رقم خورد.
دست چهارم هم در آغاز نتیجه بازی نفسگیر و جذاب 
دو تیم با اختلاف ۵ امتیاز)۸ بر ۳( به نفع ذوب آهن 
در جریان بود اما در ادامه با درخشش مرتضی مهرزاد 
و میثم علیپور و درخواست های وقت استراحت آقای 
هادی رضایی سرمربی بادانش و فکور مس شهربابک که 
سابقه چندین سال مربیگری در تیم ذوب آهن اصفهان 
و تیم ملی دارد که بارها در مسابقات جهانی نیز تیم ملی 
والیبال نشسته ایران را به مقام قهرمانی رسانده است 
موثر واقع شد تا نارنجی پوشان مس شهربابک با نتیجه 
۲۶ بر ۲۴ دست چهارم را به سود خود کنند و به دومین 

برد خود دست پیدا کنند و صدر نشین گروه B باشند.
البته باید اذعان کنیم که وجود مرتضی مهرزاد در تیم 
مس شهر بابک کرمان غنیمت بزرگی محسوب می شود 
و هادی رضایی سرمربی تیم هم متکی به این بازیکن 
شاخص و میثم علیپور دوچهره کارساز و انسجام تیمی 

دارد که در حمله و دفاع خوب کار می کنند.
هنرنمایی تماشایی و تاثیرگذار  مرتضی مهرزاد در پای 
تور بسیار چشمگیر و به واقع می توان گفت باعث 

نجات تیم مس شهربابک کرمان از باخت مقابل تیم 
نظر  از  را  عملکرد  بهترین  که  بود  آهن  ذوب  جوان 

امتیازگیری از اسپک و دفاع داشت.
بازیکنان جوان تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان هم اگر 
تمرکز خود را از دست نمی دادند و از نظر ذهنی بهم نمی 
ریختند می توانستند با پیروزی در دست چهارم بازی را 
به دست پنجم بکشند و با روحیه ای مضاعف فاتح این 

دیدار سرنوشت ساز و بسیار زیبا و جذاب باشند.
بیست و یکمین دوره مسابقات لیگ برتر والیبال نشسته 
باشگاه های کشور در گروه  B که به میزبانی باشگاه 
فرهنگی و ورزشی ذوب آهن اصفهان از روز دوشنبه 
۲۴ آذرماه در سالن نبرد فولادشهر اصفهان به مورد اجرا 
گذارده شده است امروز )چهارشنبه ۲۶ آذرماه( با دیدار دو 
تیم سپیدرود رشت و ذوب آهن اصفهان به پایان می 
رسد. براساس هماهنگی های به عمل آمده این بازی 
هم به صورت زنده و پخش مستقیم از شبکه اصفهان 

برای دوستداران والیبال نشسته گزارش خواهد شد.
پور، محمد  تیم مس شهربابک کرمان، میثم علی  در 
نعمتی، مرتضی مهرزاد،  مهدی استبرقی، مرتضی رمضانی، 
حسین گلستانی، مرتضی رمضانی، اکبر نیک مهر، ناصر 
حسن پور، حسین گلستانی، محمد نعمتی، علیرضا بیک، 
هادی ساجدی نیا، عباس برفه ای، هادی رفیعی و دو لیبرو 

به اسامی رمضان صالحی و ناصر نوری عضویت دارند.
سرپرست محسن دهویی، سرمربی هادی رضایی و مربیان 

امین اصغری، هادی حاجی زاده و مهدی شریفی بودند
شایان ذکر است که مرتضی مهرزاد با دو متر و ۴۶ سانتی 
متر قد دومین بازیکن بلند قامت والیبال نشسته جهان 

و سومین بلند قامت ترین فرد دنیا به شمار می آید.
از نکات قابل ذکر حضور آقایان دکتر فروردین رئیس 
رئیس  پور  دکترحاجی  و  مجلس  ورزش  فراکسیون 
کمیته ورزش های والیبال و بسکتبال فراکسیون ورزش 
در مجلس شورای اسلامی در سالن نبرد فولادشهر برای 

تماشای این دیدار حساس بود.  

گزارش

مشاور در سلسله مدیریتی کشور ما تعریفی متفاوت از آنچه که 
در تعاریف رسمی آمده، ایفای نقش می کند. عمدتا مدیرانی که 
پست خود را از دست می دهند حکمی تحت عنوان مشاور به آن 
ها داده می شود و جناب مشاور هم هر از گاهی سری می زند به 

محل مورد نظر و حضورش بیشتر جنبه تشریفاتی دارد.
البته »مشاور« نام تازه ای در یک دهه قبل پیدا کرد و وقتی 
مدیرعامل پرسپولیس برای به دست آوردن دل علی پروین برای 
او حکم مشاور زد علی پروین در پاسخ به پرسش خبرنگاران که 
پرسیدند مشاور یعنی چی با همان صفا و سادگی خود گفت: 
مشاور یعنی کشک! این کشک وارد ادبیات سیاسی هم شد به 
گونه ای که در همین وزارت ورزش خیلی ها به عنوان مشاور 
حکم از وزیر دارند اما عملا چیزی در همان حد کشک علی پروین 

محسوب باقی مانده اند.
در این بین البته استثناء هم هست و بنده به عینه مشاور واقعی 
و نقش مشاور را طی دو سال اخیر در وزارت تعاون کار و رفاه 
اجتماعی به خصوص در بحث ورزش کارگری دیده ام که حکم 
و کارآیی مشاور در حد معاون وزیر و یا چیزی بالاتر از معاون 

وزیر است.
دکتر شجاعی برهان مشاور عالی وزیر کار و عضو هیات رئیسه 
فدراسیون کارگری و دکتر دادگان مشاور وزیر کار در تربیت بدنی 
و ورزش کارگران نقش مشاور واقعی را برای کارگران و برای وزارت 

تعاون کار و رفاه اجتماعی ایفا می کنند.
سال گذشته که کاروان 140 نفره کارگران قرار بود در بازی های 
جهانی ورزش کارگری در اسپانیا شرکت کند با یک نامه از 
سوی رئیس فدراسیون و تایید و درخواست از سوی دادگان 
به محمد شریعتمداری وزیر کار، بودجه ای 4 میلیاردی در 
اختیار این کاروان قرار گرفت با این شرط که ورزشکاران باید 
از مسابقات انتخابی کارگری گزینش شوند و کارگران واقعی 

ورزشکار اعزام شوند.
کاروان کارگری با استخوان بندی تقریبا کارگری به اسپانیا رفت 
و بهترین نتیجه تاریخ ورزش کارگران را با عنوان سومی در 
رده بندی جهانی گرفت و با افتخار به میهن بازگشت. جالب 
است که در این اعزام دادگان که رئیس کاروان معرفی شده 
بود نرفت و شجاعی برهان هم که کمتر در اینگونه مسافرت 

ها شرکت می کند.
سپس موضوع بازسازی ورزشگاه کهن و بزرگ کارگران شهید 
معتمدی در جنوب تهران مطرح شد که باز هم با درخواست 
شجاعی برهان و دادگان از وزیر کار حدود 4 میلیارد تومان به 

بازسازی این ورزشگاه زیبا و بزرگ تخصیص یافت و الان در 
مراحل پایانی بازسازی هستند و به زودی به طور کامل آماده 
بهره برداری می شود. مجموعه ای که 50 سال پیش احداث 
شده برای نخستین بار به طور اساسی بازسازی آن آغاز شده و 
با تکمیل خوابگاه، کارگران دارای یک مجموعه کامل ورزشی و 

تفریحی خواهند شد.
از آنجا که وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی یک مسئولیت 
اجتماعی هم دارد وقتی تیم فوتبال نابینایان در تایلند قهرمان 
آسیا شد و در چین موفق به کسب نایب قهرمانی جهان، با 
تصویب کمیته حمایت از ورشکاران مدال آور که جمعی از 
مدیران از جمله دادگان، شجاعی برهان، صادقی فر، حیدری و 
برخی از سازمان های تابعه عضو هستند باز هم با نفوذ شجاعی 
برهان و دادگان نفرات این تیم به استخدام سازمان های تابعه در 
آمدند و جالب اینکه در جلساتی که این کمیته تشکیل می دهد 
هر کدام از موارد که انجام نشده باشد در همان جلسه پیگیری 
می کنند و با مسئول مربوطه ارتباط می گیرند و تا حصول نتیجه 

ادامه می دهند.
مثل نشست دیروز که موضوع تخصیص اعتبار جهت اعزام 
کاروان کارگران به بازی های جهانی 2021 ایتالیا، اعتبار جهت 
احداث ساختمان فدراسیون کارگری و تامین اعتبار جهت تکمیل 
توسعه و بازسازی ورزرشگاه کارگران شهید معتمدی مطرح شد 
و در همین جلسه منابع اعتباری جهت این موارد در نظر گرفته 

شد و به تصویب رسید.
هدف از نوشتن این مباحث حمایت از شخص خاصی نیست ولی 
به واقع وقتی دیدم که برای پیگیری استخدام سه فوتبالیست 
تیم فوتبال نابینایان از داخل جلسه به مسئول مربوطه تماس 
گرفته شد و همان جا وعده حل مشکل استخدام نفرات مورد 
نظر ظرف 48 ساعت داده شد لذت بردم که مدیر و مشاور دلسوز 
اگر پیگیر باشد و اگر به فکر هم نوعان خود باشد راه حل برای 
بسیاری از مشکلاتی که در جامعه بی جهت روی زمین مانده 

وجود دارد.
ورزش کارگران در این دوره باید از این توان و پتانسیل استفاده 
کند چون بعید است در آینده چنین فضای مثبت و خوبی نصیب 
این مجموعه شود که همه متولیان تصمیم گیرنده برای سلامتی 
جامعه هدف یکدل و خواهان توسعه ورزش های سلامت محور 

و توسعه زیر ساخت های ورزشی و تفریحی کارگران باشند.
اداره کل امور ورزشی با بازسازی ورزشگاه کارگران شهید معتمدی 
و حل مشکلات مجموعه ها یک کار اساسی کرد و اگر طی همین 
مدت ساختمان فدراسیون را آغاز و عملیاتی کنند خیال جامعه 

کار و تلاش برای همیشه از این بابت آسوده خاطر خواهد شد.
علاوه بر سیدضیاءالدین شجاعی برهان و محمد دادگان باید به 
ابراهیم صادقی فر معاون فرهنگی و اجتماعی، فرزاد حیدری 
مدیرکل امور ورزشی و در راس این هرم خود محمد شریعتمداری 
اشاره کرد که همگی با ورزش و سلامتی و تندرستی کارگران همه 
جوره میانه خوبی دارند و این فرصت یقینا فرصتی طلایی برای 

ورزش کارگران است.

فرصتی طلایی فراروی ورزش کارگران؛ 

مشاور داریم تا مشاور!

اصغر قلندری

سیدرضا فیض آبادی  نویسنده و روزنامه نگار

 نویسنده و روزنامه نگار

»مشاور« نام تازه ای در یک دهه قبل پیدا کرد و 
وقتی مدیرعامل پرسپولیس برای به دست آوردن 
دل علی پروین برای او حکم مشاور زد علی پروین 
در پاسخ به پرسش خبرنگاران که پرسیدند مشاور 
یعنی چی با همان صفا و سادگی خود گفت: مشاور 
یعنی کشک! این کشک وارد ادبیات سیاسی هم 
شد به گونه ای که در همین وزارت ورزش خیلی 
ها به عنوان مشاور حکم از وزیر دارند اما عملا 
چیزی در همان حد کشک علی پروین محسوب 

باقی مانده اند.

خانم مهرانگیز ترک برابر وکالتنامه ۱۶۰۴۰۰ مورخ 1396/03/20 دفتر ۱۶ کرج از جانب مهدی خردمند 
ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ آپارتمان 
مسکونی به مساحت 85/10 متر مربع قطعه ۲۰ تفکیکی به شماره ۲۶۳۷فرعی از ۳۶۲ از اصلی مفروز 
از پلاک ۶۷۷فرعی از اصلی مذکور واقع در بخش محمد آباد جزء حوزه ثبتی ناحیه دو کرج مورد ثبت 
۷۷۰۶صفحه ۱۲۰ جلد ۸۵ املاک به نام مهرانگیز ترک ثبت و صادر گردیده و برابر سند قطعی ۲۰۴۷۵ 
مورخ 1391/10/20 دفتر خانه ۶۹کرج به متقاضی منتقل شده است . به علت جابجائی مفقود گردیده و 
تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود 
و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود 
را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه 
ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت 

المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/785ف
منصور هدایت کار - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 2 کرج- از طرف محمد ابراهیم بحیرایی

آگهی فقدان سند مالکیت
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »جلال درفشی جوان«جامعه
 - پیشکسوت فقید تنیس - را گرامی می دارد

رکورد کشوری تپانچه بادی مردان شکست
سرمربی تیم ملی تپانچه درخصوص رکورد جواد فروغی درمسابقات آنلاین مصر 

اظهارکرد:خوشبختانه در مقدماتی این مسابقات رکورد خیلی خوبی داشت و 
عدد ۵۸۹ را ثبت کرد.او در مسابقات آنلاین قبلی ۵۸۵ زده بود و اکنون 

۴نمره ارتقاء داشت.او علاوه بر اینکه رکورد خودش را ارتقاء داد رکورد 
کشوری تپانچه بادی مردان را شکست.

فرصت داوطلبان میزبانی دور برگشت لیگ والیبال تا یک شنبه 
سرپرست ریاست کمیته برگزاری مسابقات فدراسیون والیبال اظهار کرد: 

ما امروز با باشگاه های  خود در مورد شرایط گرفتن میزبانی ها مکاتبه 
کردیم و تا یک شنبه هفته آینده به آن ها فرصت دادیم تا اعلام 

آمادگی  کنند. پس از آن برای کنترل استانداردهای میزبانی ناظران 
خود را اعزام می کنیم.

گام لغزان نماینده قم در اولین هفته لیگ دسته اول بسکتبال
تیم خانه بسکتبال قم در دیدار آغازین لیگ دسته اول کشور مقابل مدرسه 

بسکتبال آتشی متحمل شکستی سنگین شد.تیم خانه بسکتبال قم 
دوشنبه شب در سالن رضاییان قم برابر مدرسه بسکتبال آتشی صف آرایی 

کرد که این بازی در نهایت با نتیجه ۹۵بر۵۱ به سود مدرسه بسکتبال 
آتشی پایان یافت. این مسابقات تا ۳۰آذر ادامه دارد.

۹۰ درصد بدهی ایران به اتحادیه جهانی کشتی پرداخت شد
فدراسیون کشتی درجدیدترین مرحله ازتسویه بدهی های خود به اتحادیه جهانی 

کشتی مبلغ ۳میلیارد تومان پرداخت کرد.از زمان به روی کارآمدن مدیریت 
جدید فدراسیون )تیر۹۸( بدهی و تعهدات فدراسیون کشتی به اتحادیه 

جهانی کشتی در حدود ۲۵۸هزارفرانک سوئیس بود که با تسویه بیش 
از ۹۰درصدی این مبلغ در حال حاضر به ۲۰هزارفرانک کاهش یافته است.

اردوی تیم بسکتبال سه نفره زنان دی ماه برگزار می شود
فریده شجاعی- نایب رییس زنان فدراسیون بسکتبال گفت: قرار بود 

اردوی تیم بسکتبال سه نفره آذرماه برگزار شود، اما مربیان تیم های 
باشگاهی برای در اختیار گذاشتن ملی پوشان به دلیل تداخل با 

لیگ برتر، مخالفت کردند و به همین دلیل درخواست کردند تا 
در فاصله تعطیلات لیگ، اردوی تیم ملی اواخر دی ماه برپا شود.

صالحی امیری: کاراته را به المپیک بازگردانید
سیدرضا صالحی امیری- رئیس کمیته ملی المپیک گفت: خیلی نگرانیم 

و انتظار داریم در خصوص تداوم حضور کاراته در بازی های المپیک 
۲۰۲۴  کنفدراسیون کاراته آسیا با کمک فدراسیون سایر قاره ها و 

کشورهای مطرح جهان پیگیری های لازم را در این باره داشته 
باشند تا بتوانیم این رشته را دوباره به بازی های المپیک بازگردانیم.

مسابقات بین المللی بدمینتون جام فجر لغو شد
نایب رئیس زنان فدراسیون بدمینتون از لغو مسابقات بین المللی جام فجر 

خبر داد و گفت: به دلیل بحران کرونا این رقابت ها در بخش مردان و 
زنان برگزار نخواهد شد. فریبا مددی اظهارکرد: هرهفته یک رویداد 

به دلیل کرونا لغو می شود و مسابقات بین المللی بدمینتون جام 
فجر نیز از آن بی نصیب نبود و امسال برگزار نخواهد شد.

تأیید حضور »نادال« در تنیس آزاد استرالیا و غیبت احتمالی »فدرر«
»رافائل نادال« تنیسور مطرح اسپانیایی و مردشماره2 تنیس جهان تأیید کرد: 

درتنیس آزاد استرالیا درسال آینده شرکت خواهد کرد؛ این درحالی است که 
حضور»راجر فدرر« در تورنمنت سال آتی درهاله ای از ابهام قراردارد زیرامرد 

شماره5 تنیس جهان اذعان کرده برای رسیدن به مرزآمادگی رقابت سختی 
بازمان داشته وممکن است به اندازه کافی فرصت آمادگی نداشته باشد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

»بشار« اسلحه هجومی گل محمدی برای فینال آسیا
یک سایت عراقی نوشت: با توجه به محرومیت 
۲بازیکن هجومی پرسپولیس در دیدار نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا بشار رسن وظیفه سنگینی 

برای پرسپولیس در گلزنی دارد.

نادری در تکاپوی رسیدن به داربی
کادر پزشکی تیم فوتبال استقلال در تلاش 
است تا محمد نادری با رفع مصدومیتش، 
آمادگی لازم را برای حضور در داربی به دست 

بیاورد.

به  منصوری  مقابل  پیروزی  برای  محمدی: 
قرچک می رویم

دروازه بان تیم گیتی پسند اصفهان گفت: گرچه 
بازی سختی در قرچک داریم اما قطعا برای 
پیروزی به میدان می رویم تا از همین هفته 

اول با قدرت مسابقات را شروع کنیم.

امیرآبادی: استقلال با صدرنشینی به آرامش رسید
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال، گفت: آبی های 

پایتخت در هفته های اخیر با استرس زیادی 
مواجه شده بودند و اکنون با صدرنشینی به 
آرامش رسیده اند. این مساله برای استقلال از 

اهمیت زیادی برخوردار بود و امیدوارم روند خوب 
تیم ادامه داشته باشد.

رونالدو: تماشای مبارزات بوکس را به فوتبال 
ترجیح می دهم

یوونتوس، گفت: علاقه من  پرتغالی  ستاره 
فوتبال بازی کردن است اما تماشای مبارزات 

بوکس یا UFC را به فوتبال ترجیح می دهم.

دیگر پنج سالی شد که آرامش، تکه ای گمشده، از پازل 
موفقیت استقلالی ها است، تیمی که برایش توفیری 
ندارد در صدر جدول باشد یا غرق در بحران، آن چیز که 
در همه ی احوال استقلالی ها، جا خوش کرده و دست 
خوش تغییرات هم نمی شود، تغییر و تحولات مکرر و 
اغلب ضعیفی است که به بلای جان این تیم در چند 

سال اخیر تبدیل شده است.
از منصوریان تا شفر و از استراماچونی تا فرهاد و فکری، 
مدیریت استقلال دائما، درحال تغییر بوده و طبق عادت 
چندین ساله استقلالی ها، ثبات واژه ای گمنام برای کل 

این مجموعه است.
از برکناری سعادتمند تا به امروز، چندین ماه گذشته و 
حکم سرپرستی احمد مددی هم درحالی امضا شد که 
در کارنامه ی او در دوران مذکور، جز تغییرات برخلاف 
مصوبه هیات مدیره، در عزل و نصب های بی شمار 
معاونین و کاهش مبلغ قرارداد ها، دیگر مورد خاصی 
دیده نشد، یا قبل از حضور جناب مددی در استقلال، 
پیکان و سایپا هم با مددی روزهای خوشی را سپری 
نکردند، اما گویا جناب مددی برخلاف تصورات، گزینه 

اصلی وزارت ورزش برای مدیرعاملی استقلال است .
استقلال  در  مددی  احمد  شدن«  گزینه  تنها   « خبر 

درحالی مخابره شد که انتشار آن با خبر تهدید هیات 
مدیره استقلال به استعفا، بازهم آرامش را از استقلالی 
از  شده  معرفی  گزینه  مددی  احمد  گویا  گرفت.  ها 
سوی هیات مدیره استقلالی ها نبوده و ابلاغ حکم 
مدیرعاملی او، با مخالفت شدید اعضای هیات مدیره 

استقلالی ها همراه شده است.
مدیره  که، هیات  است  این  دارد  وجود  که  ای  نکته 
می  زیرا  دارد،  را  خود  سازی  قهرمان  قصد  استقلال، 
خواهد هوادادان استقلال را توجیه کند که احمد مددی 
گزینه  و  نیست  استقلال  باشگاه  مدیرعاملی  گزینه 
تحمیلی وزارت ورزش است، اما اگر این ادعای مدیران 
استقلال درست باشد، پس چرا گزینه های مدنظر خود 
را معرفی نمی کنند؟ یا چرا از دلایل و اصرار وزارت و انکار 
خودشان در انتخاب مددی صحبت نمی کنند؟ یا اینکه 
اگر بر این عقیده هستند که مددی روی حساب رفاقت 
دیرینه اش با مهدی علی نژاد )معاون وزیر ورزش(، به 
میز مدیریت استقلال رسیده است، پس چرا با صداقت 
این وقایع را برای هوادادان توضیح نمی دهند؟ یا باید 
چه  مددی،  مدیرعاملی  حکم  امضای  درصورت  دید 

استدلالی خواهد داشت.
اینکه در این چند سال اخیر، سقف مدیریتی باشگاه 
اما  نیست،  شکی  آن  در  است،  شده  کوتاه  استقلال 
عدم صداقت و کارآمدی هیات مدیره استقلال کمتر 
از سومدیریت وزارت ورزش، برای استقلالی ها نبوده 

است.
در چندسال گذشته، هیچکدام از مدیران عامل منتخب، 
مدیره  هیات  با  خوبی  رابطه ی  استقلال  باشگاه  در 
نداشته اند، اگر مددی هم به این جایگاه برسد، باید 
اختلافات این طرفین از همین حالا شروع شده بدانیم، 

با  ها،  استقلالی  مدیره  هیات  عضو  سه  حداقل  زیرا 
سرپرست مدیرعاملی فعلی، حداقل در ظاهر، رابطه ی 

حسنه ای ندارند.
جدا از تمامی این صحبت ها، نمی توان دقیقا، این 
رفتار هیات مدیره استقلال را سیاه نمایی یا جنگ زرگری 
تلقی کرد، گذشت زمان و انتخاب مددی می تواند پاسخ 
خوبی برای این ابهام باشد، اما آن چیزی که مشخص 
است، وزارت ورزش، اصرار عجیبی به مدیرعاملی احمد 
مددی دارد و باتوجه به سیاست کاری وزارت ورزش در 
قبال باشگاه استقلال، احمد مددی را باید مدیرعامل 
جدید استقلالی ها بدانیم، اما به مدد کارنامه مدیریتی 
جناب مددی، باید متظر بحرانی جدید برای استقلالی 

ها باشیم.

حرف آخر

قهرمان سازی یا جنگ زرگری در هیات مدیره؟

مددی مدیرعامل می شود؛ از وزارت اصرار و از هیات مدیره انکار!

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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